



Intellectual Property  
Department

وزارة التجارة والصناعة  
Ministry of Commerce and Industry

إدارة حماية حقوق  
الملكية الفكرية

## شهادة تسجيل علامة تجارية العلامة

قطر  
QATAR

يشهد مكتب العلامات التجارية أنه بناء على الطلب المقدم بتاريخ  
2019/05/27

قد سجلت العلامة التجارية المبينة أعلاه برقم 132044 بالفئة (41) بتاريخ  
28/07/2020

باسم : المجلس الوطني للسياحة/هيئة حكومية منشأة بموجب القرار  
الاميري(74) لسنة 2018م  
غرضها : صناعية وتجارية .  
المقيم في الدوحة - قطر

وعن المنتجات /الخدمات : التربية والتعليم والترفيه تتعلق هذه الفئة بالخدمات التي  
يقدمها الاشخاص أو الهيئات أو المعاهد الخاصة بتنمية قدرات الانسان أو الحيوان ،  
خدمات الترفيهية التي من شأنها ادخال السرور والترويح عن الاشخاص بالفئة  
رقم(41).

وسددت الرسوم بالقسيمة رقم 161433208 بتاريخ 28/07/2020 م  
تاريخ بداية الحماية 2019/05/27 تاريخ انتهاء الحماية 2029/05/26

تحريرا في : 2020/08/23 م

رئيس مكتب العلامات التجارية



TMP Agents  
Abu-Ghazaleh Intellectual Property

TRANSLATION FROM ARABIC  
Form No 20 "Trademarks"

State of Qatar  
Ministry of Business & Trade  
Commercial Affairs  
Department  
Industrial Property Office

CERTIFICATE OF REGISTRATION OF A TRADEMARK

The Mark :



The Head of Trademark Office hereby certifies that, in accordance with the application filed on (27/05/2019), the trademark represented above has been registered under No. (132044) in class 41 on (28/07/2020)

In the name of : National Tourism Council

Residing at : P.O. Box 24624 Doha Qatar

For the following goods:

Educational services, Entertainment services related to this services provided by Individuals, Authorities and institutes specialized in improve the human and animal, Entertainment services which create happiness and promote the persons.

Date : 23/08/2020

Sign. : Head of Industrial Property Office  
Stamp : Industrial Property Office

Trademark Law No. 3 of 1978, Article (22)

The period of protection as a result of registering the mark shall be ten years. The owner may ensure the continuation of the protection for another period by renewal of the registration during the last year in accordance with the provisions of article 23 of the said Law.

